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Interpelacja w sprawie wprowadzenia zróżnicowanych opłat za parkowanie dla osób 

posiadających Kórnicką Kartę Mieszkańca oraz wprowadzenia opłat parkingowych na 

parkingu przy Prowencie 

Zwracam się z interpelacją dotyczącą wprowadzenia zróżnicowanych opłat za 

parkowanie w strefie parkowania na terenie Naszej gminy, w zależności od tego, czy kierowcy 

posiadają Kórnicką Kartę Mieszkańca, czy też są osobami spoza gminy (weryfikacja na 

podstawie posiadania Karty mieszkańca). 

W ostatnich latach zjawisko zwiększonego ruchu pojazdów na terenie Kórnika stało się 

wyzwaniem dla władz gminy. Zwiększona liczba samochodów oraz potrzeba zapewnienia 

miejsc parkingowych w pobliżu najczęściej odwiedzanych punktów, takich jak centrum miasta 

stawia przed nami wyzwania związane z efektywnym zarządzaniem przestrzenią oraz 

generowaniem dochodów z opłat parkingowych. Jednym z rozwiązań, które mogłoby 

przyczynić się do lepszej organizacji parkingów oraz zwiększenia dostępności miejsc dla 

mieszkańców, jest wprowadzenie zróżnicowanych stawek opłat parkingowych. 

Mieszkańcy naszej gminy, posiadający Kórnicką Kartę Mieszkańca, powinni mieć 

priorytetowy dostęp do miejsc parkingowych w centrum oraz innych newralgicznych punktach. 

Możliwość skorzystania z niższych opłat za parkowanie (po urealnieniu i zróżnicowaniu opłat 

parkingowych), w porównaniu do osób spoza gminy, stanowiłaby swoisty bonus za 

zamieszkiwanie w Naszej gminie i korzystanie z jej zasobów. 

Proponuję pozostawić opłaty za parkowanie dla osób posiadających KKM na dotychczasowym 

poziomie 1 zł/h parkowania a urealnić opłaty dla osób spoza gminy np.: do stawek 

obowiązujących na terenie miasta Poznania. 

 Ponadto wnioskuję o wprowadzenie opłat za korzystanie z parkingu przy Prowencie 

(dla osób spoza gminy) ponieważ na dzień dzisiejszy takie opłaty nie są pobierane a gmina 

ponosi koszty związane z funkcjonowaniem tego parkingu. 

Proszę o rozważenie mojej interpelacji i przygotowanie odpowiednich działań w tym 

kierunku. 
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